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  PROTOKÓŁ Nr 6/2019 
wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 18 czerwca 2019 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń Starostwa Powiatowego w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 10.00 – 11.00 

Prowadzący posiedzenie: radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – Przewodniczący 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- BOROWSKI Andrzej 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- TKACZUK Lucyna 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz 

- BAJENA Jerzy 

- KORSZAK Alina 

- ONACIK JERZY 

- PAC Jerzy 

Lista obecności członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

7. Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

 

Uzgodniono, że posiedzeniu będzie przewodniczyła radna LUCYNA TKACZUK. Sprzeciwu 

nie zgłoszono.  

 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na IX Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 

21 czerwca 2019 r.: 

a) Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Bielsk Podlaski za 2018 rok oraz debata nad raportem; 
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b) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski wotum zaufania; 

c) Zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Bielsk Podlaski za 2018 rok; 

d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski; 

e) Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu Gminy 

Bielsk Podlaski za 2018 rok i I kwartał 2019 roku; 

f) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski 

na lata 2019 – 2026; 

g) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej; 

h) Projekt uchwały w sprawie określenia wniosku o wypłatę dodatku energetycznego; 

i) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski; 

        2. Sprawy bieżące. 

  

Do pkt 1a)  
Raport o stanie Gminy Bielsk Podlaski za 2018 rok - stanowi Załącznik Nr 5  do protokołu. Wójt 

Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że raport o stanie gminy jest przedkładany 

Radzie Gminy po raz pierwszy.  Tekst został zamieszczony na stronie internetowej wraz z 

komunikatem Przewodniczącego Rady Gminy zawierającym m.in. informację o możliwości 

zgłaszania się mieszkańców do udziału w debacie nad raportem. Dotychczas wpłynęły 2 

zgłoszenia. Radni mogą zabierać głos w debacie bez ograniczeń i w każdej chwili.              

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA. 

 

Do pkt 1b)  
Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy dot. przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski wotum zaufania  – stanowi Załącznik Nr 6  do protokołu.  

Radny JERZY BAJENA  

- Zapytał, czy w projekcie uchwały nie należałoby wpisać nazwiska Wójta Gminy (podobnie 

w uchwale o udzieleniu absolutorium) ? 

Pani Wójt wyjaśniła, że nie ma takiej potrzeby, bowiem łatwo jest znaleźć potwierdzenie w 

dokumentach, kto w czasie przyjmowania uchwały jest Wójtem Gminy.   

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA. 

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy  dotyczący projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2018 rok - 

stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu.   

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy Bielsk Podlaski o przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski absolutorium za 2018 rok - stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA. 

   

Do pkt 1e)  
Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu Gminy 

Bielsk Podlaski za 2018 rok i I półrocze 2019 roku - stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. Uzgodniono, że na sesji informację odczyta Prezes OSP.  
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OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy dot. wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2019-2026 -  stanowi Załącznik Nr 10  do protokołu.  

Wniosek przedstawiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Wyjaśniła, że proponowane 

zmiany wynikają ze zmian w budżecie gminy wprowadzonych na sesji, kiedy jednocześnie nie były 

wprowadzane zmiany w WPF. Zmiana kwot wydatków w niektórych pozycjach budżetowych, m.in. 

„Remont Ośrodka Kulturalno-Edukacyjnego we wsi Zubowo”, „Przebudowa i rozbudowa świetlicy 

wiejskiej we wsi Kotły” – wymagają uaktualnienia Wieloletniej Prognozy Finansowej. Kwota deficytu 

pozostaje bez zmian.   

Radny MIKOŁAJ KIRYLUK 

- Zapytał, czy usunięto usterki wynikłe przy remoncie świetlicy w Zubowie.  

Pani Wójt poinformowała, że wszystko co było do poprawienia – poprawiono, komisja roboty 

odebrała, a pieniądze za wykonanie remontu wypłacono. Poinformowała również o wstępnych 

działaniach związanych z opracowaniem programu rewitalizacji, który obejmie część wsi z terenu 

gminy. Przedsięwzięcie to da większe możliwości pozyskania dofinansowania zadań, których 

realizacja jest wciąż dla gminy bardzo potrzebna.    

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1g)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej - stanowi Załącznik 

Nr 11  do protokołu. Wniosek przedstawiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1h)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący określenia wniosku o wypłatę dodatku energetycznego - stanowi 

Załącznik Nr 12  do protokołu. Wniosek przedstawiła Wójt Gminy – RAISA RAJECKA.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1i)  
Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy dotyczący rozpoznania skargi Pana (…..) na 

działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski -  stanowi Załącznik Nr 13  do protokołu.  

Radna LUCYNA TKACZUK poinformowała, że skarga została rozpatrzona przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 13 czerwca 2019 r. Ponieważ skarga 

dotyczy drogi we wsi Lewki, więc komisja pojechała na miejsce, gdzie w oględzinach 

uczestniczył również uprzednio zaproszony Skarżący. Protokół z posiedzenia komisji został 

sporządzony.  Radna poinformowała, że przedmiotem skargi jest sposób, w jaki Wójt Gminy 

udzieliła odpowiedzi na wniosek Skarżącego dot. m.in. sposobu odprowadzenia wody z drogi 

wyremontowanej przez Gminę. Komisja stwierdziła, że skarga jest bezzasadna, a Gmina 

wykonując remont drogi nie naruszyła przepisów. Komisja zasugerowała również, że należy                                                                                                                                                                                                                                                                                   

wystąpić do Powiatowego Zarządu Dróg o rozważenie możliwości budowy przy drodze 

powiatowej kolektora odprowadzającego wody opadowe. Pani Wójt poinformował, że takie 

pismo zostało przygotowane. Dodała, że wykonany remont drogi nie narusza stanu wody. W 

tym miejscu cały czas odbywa się naturalny spływ wody. Skarżący nabył działkę od sąsiada 

ze wszystkimi konsekwencjami naturalnego ukształtowania terenu. Gmina uczestniczyła w 

budowie rowu odprowadzającego wodę na działce skarżącego, przekazując kręgi.   

Radca prawny JAN WOŁOSOWICZ poinformował, że przed kilkoma dniami wpłynęła 

kolejna skarga na Wójta Gminy skierowana do Rady Gminy. Pismo dotyczy tej samej sprawy, 
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ale trzeba rozważyć od strony prawnej, czy jest to nowa skarga, czy kolejne pismo będące 

kontynuacją poprzedniego. 

Radny ANDRZEJ BOROWSKI  

- Zapytał, czy na etapie przebudowy drogi, była wymiana informacji dot. ewentualnych uwag 

co do rozwiązań technicznych. Pani Wójt wyjaśniła, że przy tego rodzaju inwestycji nie ma 

takiej potrzeby. 

Radny JERZY ONACIK zapytał, dlaczego wystąpiono do Powiatowego Zarządu Dróg o 

wybudowanie zbiornika, jeżeli skargę Komisja uznała za bezzasadną. Zdaniem radnego jest to 

sprzeczność.  

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  

- Zwrócił uwagę, że skarga dotyczy udzielenia odpowiedzi na pismo skarżącego, ale Komisja 

mogła zasugerować takie wystąpienie dot. rozwiązań technicznych, ponieważ przy drodze 

powiatowej nie ma nawet rowu odprowadzającego wodę. Komisja mogła odnieść się tylko do 

zarzutu sformułowanego w skardze. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA potwierdziła wypowiedź radnego, podkreślając, że 

postępowanie nie dotyczy naruszenia stanu wody na gruncie.  Komisja miała prawo 

zasugerować ewentualne działania w celu odwodnienia terenu.  

Radny MIKOŁAJ CAR 

- Stwierdził, że prawdopodobnie skarżący poczuł się urażony faktem, że rozwiązania dot. 

remontu drogi nie były z nim konsultowane. 

Radny MIKOŁAJ KIRYLUK 

- Stwierdził, że woda spływała z omawianej drogi przed i po remoncie, ponieważ od zawsze 

działki, o których mowa, są położone niżej. Jest to skutek takiego ukształtowania terenu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

- powiedziała, że radca prawny zdecyduje, w jakiej formie należy odnieść się do tego pisma. 

Odnośnie przedłożonego projektu uchwały dot. rozpoznania skargi, radni nie zgłosili więcej 

uwag, ani pytań.  

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 2) 
W sprawach bieżących omówiono następujące sprawy: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA zwróciła się do radnego Anatola Grzegorza Tymińskiego 

(jako pracownika Starostwa Powiatowego) z pytaniem,  czy jednostki wspierające finansowo 

budowę Sali sportowej przy I LO mogą z niej korzystać ? Przed budowa była mowa o tym, że 

będą mogły korzystać szkoły.  

Radny powiedział, że dotychczas, każdy, kto wystąpił z taką prośbą, to skorzystał z sali.   

- Radny JERZY ONACIK zwrócił się z prośbą o pisemną informację, jakie są dochody z 

wiatraków i kopalin górniczych, ile dochodów do budżetu gminy wpływa ze wsi Augustowo, 

a ile wieś otrzymuje na swoje potrzeby? Radny podzielił się zasłyszaną informacją, że 

dochody z wiatraków są rekompensatą dla wsi za poniesione straty z tytułu ich umieszczenia. 

Radny powiedział, że wieś potrzebuje nakładów, rolnicy będą mieli straty z tytułu suszy, 

drogi wymagają napraw. Są one co prawda doraźnie naprawiane, ale niekiedy już po 2 

godzinach nawierzchnia drogi znowu jest zła.  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że nie ma takiego przełożenia w budżecie, żeby 

była możliwość obliczenia co wieś „daje”, a co „odbiera”. Budżet i gmina – to jedna 

instytucja. Wydatki na poszczególne miejscowości są różne. Można spróbować zsumować 

wydatki poniesione w ostatnich latach na Augustowo. W tej kwocie znajdzie się m.in. koszt 

budowy kanalizacji sanitarnej w Augustowie. 
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- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI dodał, że gmina kosztem innych miejscowości 

dopłaca do utrzymania kanalizacji sanitarnej, natomiast mieszkańcy posiadający przydomowe 

oczyszczalnie ścieków sami ponoszą wszystkie koszty utrzymania tych urządzeń. 

- Radny JERZY PAC, jako mieszkaniec Łubina Kościelnego zauważył, że przepompownia  

nie nadąża  z odbieraniem ścieków, jest smród i zatrute rowy, bo taka zanieczyszczona woda 

wychodzi z oczyszczalni.  

- Pani Wójt poinformowała o planowanym remoncie przepompowni w Łubinie Kościelnym. 

Po  ogłoszeniu naboru wniosków, zostanie przygotowany projekt i inwestycja ta będzie 

realizowana w pierwszej kolejności. Dodała, że przeprowadzane kontrole wykazują, że 

oczyszczalnia przyjmuje za mało ścieków. 

- Radny ANDRZEJ BOROWSKI dodał, że oczyszczalnia w Bielsku też chyba nie panuje nad 

sytuacją, co wynika z ostatnich doniesień medialnych o zatrutych rybach w rzece. 

Jednocześnie radny zaprosił wszystkich na coroczną uroczystość święcenia wody połączoną  

z mszą za ocalenie. Początek uroczystości 22 czerwca br. o godz. 18.oo – przy małej 

kapliczce w Hryniewiczach Małych.  

- Radny JERZY BAJENA zgłosił potrzebę wykoszenia trawy przy świetlicy w Rajkach, co 

wywołało dyskusję na temat zaangażowania mieszkańców w dbałość o świetlice wiejskie i 

ich otoczenie. Pani Wójt poinformowała, że do świetlicy w Rajkach zakupiono meble i 

firanki, a dotychczas o wykoszenie trawy przy świetlicy dbał radny poprzedniej kadencji Pan 

Sławomir Siemieniuk, który również zabiegał o remont świetlicy. Pani Wójt wyraziła się z 

uznaniem o tych mieszkańcach, którzy sami dbają o otoczenie świetlicy, natomiast są też 

miejscowości, w których o wykaszanie trawy musi dbać gmina. 

 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym o godz. 11.00  posiedzenie zostało 

zakończone. 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. KOWALCZUK Jan ………………………… 

 

3. KRUK Alina …………………………. 

 

4. MISIUK Albin ………………………… 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. BOROWSKI Andrzej 

(Przewodniczący) 

………………………… 
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2. CAR Mikołaj ………………………… 

  

3. CHILKIEWICZ Jerzy ………………………… 

  

4. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 

  

5. TKACZUK Lucyna 

(Prowadząca posiedzenie) 

…………………………. 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TYMIŃSKI  A. Grzegorz                      

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. BAJENA Jerzy 

 

………………………… 

3. KORSZAK Alina 

 

………………………… 

4. ONACIK Jerzy 

 

………………………… 

5. PAC Jerzy 

 

……………………….. 

 


